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PROTOKÓŁ Nr 69/23 

z obrad LXIX Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie w kadencji 2018-2023 odbytej  

w dniu 24 listopada 2023 r. w godzinach od 10:10 do 12:30 w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Rajgrodzie. 

W posiedzeniu wzięli udział: załącznik lista Radnych Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Ireneusz Gliniecki – Burmistrz 

1. Piotr Milewski – Sekretarz  

2. Joanna Andruk – Skarbnik 

Załącznik lista gości na posiedzeniu LXIX Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Załącznik lista sołtysów na posiedzeniu LXIX Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXVIII Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2023, 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2023-30, 

c) udzielenia z budżetu Gminy Rajgród na 2023 r. pomocy rzeczowej miastu Równe w 

Ukrainie, 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

e) zwolnień z podatku od nieruchomości, 

f) zaopiniowania projektu planu ochrony dla Biebrzańskiego Parku Narodowego, 

g) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od 

domku 

letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno – wypoczynkowe, 

h) ustalenia stawki opłaty za pojemnik/worek od właścicieli nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy, 

i) rocznego programu współpracy Gminy Rajgród z organizacjami pozarządowymi oraz 
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podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, 

j) ustalenia regulaminu korzystania z przystani wędkarskiej w miejscowości Rajgród, 

stanowiącej własność Gminy Rajgród. 

6. Wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad. 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie – Marek Bućko, powitał 

wszystkich uczestników obrad. Stwierdził na podstawie listy obecności prawomocność obrad. 

Podczas obrad sesji obecnych było 14 radnych.  

 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, iż wpłynął wniosek wprowadzenie zmian w porządku obrad 

sesji w punkcie 5. Podjęcie uchwał w sprawach, polegających na:  

1. zmianie kolejności omawianych projektów uchwał i przeniesieniu z podpunktu f) do 

podpunktu a) projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu planu ochrony dla 

Biebrzańskiego Parku Narodowego, kolejne projekty uchwał ulegają stosownemu 

przesunięciu, 

2. wycofaniu podpunktu j) ustalenia regulaminu korzystania z przystani wędkarskiej w 

miejscowości Rajgród, stanowiącej własność Gminy Rajgród. 

 Dalsze punkty pozostają we wcześniejszej kolejności. 

 Nowy porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXVIII Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zaopiniowania projektu planu ochrony dla Biebrzańskiego Parku Narodowego, 

b) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2023, 

c) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2023-30, 

d) udzielenia z budżetu Gminy Rajgród na 2023 r. pomocy rzeczowej miastu Równe w 

Ukrainie, 
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e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

f) zwolnień z podatku od nieruchomości, 

g) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od 

domku 

letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno – wypoczynkowe, 

h) ustalenia stawki opłaty za pojemnik/worek od właścicieli nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy, 

i) rocznego programu współpracy Gminy Rajgród z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

6. Wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący poprosił o pytania i ewentualne uwagi do porządku obrad. Nie stwierdzono 

uwag. Przewodniczący poddał nowy porządek obrad  pod głosowanie radnych. W wyniku 

zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła porządek obrad 

obowiązujący na LXIX Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z LXVIII Sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący poinformował, iż protokół z LXVIII sesji został dostarczony radnym na dysk 

google. Zapytał zebranych o zmiany bądź propozycje i uwagi do protokołu. Radni nie wnieśli 

żadnych uwag. Przewodniczący poddał protokół z LXVIII Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie 

pod głosowanie radnych. W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie 

jednogłośnie przyjęła protokół z LXVIII Sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad. 4.  Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji.  

Burmistrz poinformował o wydanych zarządzeniach od poprzedniej sesji. Dodał, iż 

zarządzenia od nr 444 do nr 451 są dostępne na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Rajgrodzie.  

Poinformował o wydarzeniach, w których uczestniczył. 

29 października uroczystości zaprzysiężenia Młodzieżowej Drużyny OSP w Rajgrodzie, 

poprzedzone Mszą Świętą. 
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2 listopada odbyły się Zaduszki w Kaplicy Bagińskich na cmentarzu, zorganizowane przez 

Dom Kultury w Rajgrodzie. 

3 listopada zmarł Jan Olszewski – Burmistrz Rajgrodu w latach 1990 – 1998. Burmistrz 

przedstawił krótką informację o życiu Jana Olszewskiego i poprosił o uczczenie jego śmierci 

minutą ciszy. 

9 listopada burmistrz uczestniczył w nieformalnym odbiorze drogi powiatowej w Rydzewie. 

10 listopada odbył się spektakl słowno – muzyczny pt. „Droga do wolności”, przygotowany 

przez dyrektor Biblioteki Publicznej w Rajgrodzie, oraz Klub Seniorów „Stokrotka”.  

11 listopada Święto Niepodległości, odbyła się uroczysta Msza Święta w intencji Ojczyzny, 

oraz V Rajgrodzki Bieg Niepodległości. 

12 listopada burmistrz wraz z Przewodniczącym RM Markiem Bućko uczestniczył w 

otwarciu jednostki wojskowej w Wojewodzinie. 

13 listopada Akademia z okazji Święta Niepodległości w ZSP w Rajgrodzie. 

22 listopada odbyły się obrady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, oraz Komisje Wspólne. 

23 listopada burmistrz uczestniczył w 38 Zgromadzeniu Gmin Wiejskich Gospodarstwa 

Podlaskiego, ( pożegnanie Wojewody Podlaskiego Bohdana Paszkowskiego). 

 

Informacje inwestycyjne: 

Co tydzień odbywają się spotkania z wykonawcami i podwykonawcami projektu tzw. 

„bioróżnorodność”. 

23 listopada założenie projektowe drogi Bełda – Stoczek – Kozłówka – Ciszewo. 

Zakończono nawierzchnię żwirową na drodze na Kolonii Lewej. 

27 października zakończono realizację inwestycji „ Rozwój E – usługi w Gminie Rajgród”. 

24 listopada obecnie jesteśmy na etapie wyłaniania wykonawców „Przebudowa Drogi 

Zabród”, oraz „modernizację nadbrzeża jeziora Rajgrodzkiego” plaża i Zefir.  

 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawach 

a) zaopiniowania projektu planu ochrony dla Biebrzańskiego Parku Narodowego. 

Głos zabrał Sekretarz – Piotr Milewski, który przedstawił dyrektora BPN, i wprowadził w 

temat, po czym udzielił głosu Dyrektorowi BPN Andrzejowi Wiatrowi. 

Dyrektor BPN przywitał wszystkich obecnych i podziękował za możliwość wystąpienia. 

Opowiedział o ważnej współpracy pomiędzy BPN, a lokalnymi władzami i samorządowcami. 

Wspomniał o wspólnych obchodach 80. rocznicy pacyfikacji wsi Grzędy, o wznowieniu 

publikacji „Polski Sybir”. Wspomniał o spotkaniach z młodzieżą, uczniami, Młodzieżowymi 

Drużynami Pożarniczymi oraz harcerzami. Wspomniał o podpisaniu porozumienia  ze 
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stowarzyszeniem „Strzelec” z Grajewa, dotyczący współpracy w sprawie zagospodarowania 

jednej z osad w Ciszewie. Przypomniał, że Park jest w trakcie złożenia wniosków o Fundusze 

Europejskie na  modernizację i przebudowę leśniczówki Grzędy. Następnym celem do 

realizacji jest rozbudowa osady -  lecznicy dla chorych zwierząt, także w Grzędach. Kolejnym 

projektem do realizacji jest odtworzenie Osady wsi Grzędy oraz ścieżki historycznej, która 

przybliży zarówno gościom jak i mieszkańcom niezwykłą historię wsi Grzędy.   

Po przedstawieniu przez Dyrektora Parku planów modernizacji, poproszono o ewentualne 

pytania.  

Radny Wierzbicki zapytał o sposoby przeciwdziałania wysuszaniu i zarastaniu bagien.    

Wiatr powiedział o dwóch najważniejszych rzeczach: po pierwsze wykaszanie łąk i terenów 

zarastających, po drugie utrzymanie siedlisk torfowych – odpowiednie nawodnianie, budowa 

jazów i progów zwalniających na Jegrzni. 

Jacek Piorunek zapytał, czy plan  ochrony BPN nie ogranicza dostępu turystów do Parku, czy 

może rozszerzy tą możliwość?                                                                                                                                                                   

Dyrektor wyjaśnił, iż infrastruktura Parku jest dostępna dla turystów. Jest jednak kilka 

czynników m.in. lęgi ptaków, które powodują, że należy wyłączyć z ruchu turystycznego. 

Szlaki wodne są dostępne, ale na odcinku od Osowca do Brzostowa są ograniczenia 

ilościowe, także z powodu lęgu ptactwa wodnego.                                         

Burmistrz poruszył temat rzeki Jegrzni, jej koszenia, aby można było organizować spływy w 

kierunku rzeki Biebrzy. I drugi temat poruszony przez Burmistrza, to budowa kładki z 

Kopytkowa na Grzędy. (włączyć w szlak green velo). 

Dyrektor Parku odpowiedział, że musi mieć na uwadze nie tylko dobro turystów, ale przede 

wszystkim ochronę rzadkich gatunków tam występujących, nie może udzielić jednoznacznej 

deklaracji w tej sprawie, ale warto o tym pamiętać. 

Radny Mariusz Karwowski zapytał o plany Parlamentu Europejskiego w sprawie zalania 700 

tysięcy hektarów rolnych. Zapytał, czy Park coś na ten temat już wie? 

Dyrektor Wiatr odpowiedział, że wie o tych planach, ale jako administrator Parku nie 

otrzymał żadnych dokumentów z tym związanych, ale plan renaturalizacji bagien zdąża w 

tym kierunku, aby tam wodę zatrzymać, bo woda staje się zasobem rzadkim.  

Sołtys Więckowski wspomniał o dawnych spływach i o tym, że na pewnych odcinkach 

istniała „przewózka”, czyli gospodarze pomagali w przewiezieniu kajaków w dostępne 

miejsce. Zaproponował, iż może trzeba by do takiej formy gospodarczej wrócić, może to być 

dodatkowa atrakcja. 

Radny Matysiewicz zapytał czy warto tak bardzo ingerować w naturę ( budowa jazów na 

Jegrzni i kanale Rudzkim), skoro bez opadów atmosferycznych i tak nie da się rady spiętrzyć 

wody i nawodnić terenów. 
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Dyrektor Parku odpowiedział, że teraz zbieramy skutki meliorowania terenów wykonane 

przed laty, i albo można nie robić nic, albo próbować wodę zatrzymać, aby ją odpowiednio 

gospodarować. 

Radny Wierzbicki zapytał o przepływ na Kanale Rudzkim. 

Dyrektor Wiatr odpowiedział, że planowane są i wdrażane projekty, które pozwolą na mądre 

zarządzanie przepływem wody na Kanale Rudzkim, ale potrzeba czasu z powodu procedur.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr LXIX/448/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku w sprawie 

zaopiniowania projektu planu ochrony dla Biebrzańskiego Parku Narodowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie przyjęła Uchwałę Nr 

LXIX/448/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku  

w sprawie zaopiniowania projektu planu ochrony dla Biebrzańskiego Parku Narodowego 

jednym głosem wstrzymującym. 

Na wniosek Burmistrza Przewodniczący ogłosił półgodzinną przerwę, podczas której obrady 

opuścili radni Jolanta Rejkiewicz i Stanisław Król.  

 

b) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2023. 

Głos zabrała skarbnik Joanna Andruk, przedstawiła następujące zmiany: 

1. Dokonuje się zmian pomiędzy paragrafami planu wydatków UM w Rajgrodzie w związku 

z pojawiającymi się bieżącymi potrzebami. 

2. Wprowadza się do budżetu kwotę 35.000zł z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji 

projektowej w ramach realizacji zadania pn. ,,Modernizacja energetyczna obiektu 

użyteczności publicznej - Rydzewo”. 

3. Zmniejsza się plan wydatków o kwotę 100.000zł zaplanowanych w formie dotacji celowej 

przy planowaniu budżetu na 2023 rok na ewentualne kosztów dokumentacji przy 

realizowanym przez Powiat Grajewski zadaniu dotyczącym przebudowy drogi Bełda-

Stoczek-Kozłówka-Ciszewo-Kuligi. Zadanie nie zostanie zrealizowane w roku 2023, 

natomiast jest planowane do realizacji w roku 2024. 

4. Zmniejsza się plan wydatków o kwotę 20.160zł dot. zadania pn. „Rozszerzenie i wzrost 

poziomu usług ratownictwa realizowanego przez OSP Rajgród” w związku z brakiem 
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konieczności planowania innych kosztów w 2023roku, niż te, które zostały już zabezpieczone 

i będą zrealizowane. 

5. Dokonuje się zmniejszenia części rezerwy na zarządzanie kryzysowe z przeznaczeniem na 

zapewnienie pomocy rzeczowej miastu Równe w Ukrainie. Kwota 4000 zł. 

6. Dokonuje się zmniejszenia planu dochodów i wydatków UM w związku z pismem 

Wojewody Podlaskiego. w związku z oszczędnością z zakresu ewidencji ludności, dowodów 

osobistych i rejestracji stanu cywilnego.  

7. Zmniejsza się plan dochodów i wydatków UM i wydatków OPS w związku z pismem 

Wojewody Podlaskiego z związku z oszczędnością na wykorzystaniu środków w naszej 

gminie, Kwota 220.000,00zł. 

8. Dokonuje się zwiększenia planu dochodów i wydatków UM w związku z pismem Ministra 

Finansów ws. przyznania gminie Rajgród z rezerwy subwencji ogólnej na 2023r. 

dodatkowych środków w 2023r. Kwota 100.000,00zł. 

9. Dokonuje się zwiększenia planu finansowego wydatków UM w związku z realizacją 

zadania pn. „Usuwanie odpadów z folii rolniczych, siatki i sznurka do owijania balotów, 

opakowań po nawozach i typu Big Bag”. Okazało się, że ilość ton odpadów przekroczyła 

wskazaną ilość we wniosku o dofinansowanie i umowie z NFOŚiGW i dlatego zwiększa się 

budżet o 15.400zł.  

10. Wprowadza się do budżetu Gminy wydatki w kwocie 4.700,00zł na sporządzenie 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej dot. realizacji zadania pn.: „Budowa drogi dla 

pieszych i rowerów w m. Czarna Wieś w Gminie Rajgród”. Oprócz dokumentacji realizacja 

inwestycji jest przewidziana na rok 2024. 

 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr LXIX/449/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr LXIX/449/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2023. 
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c) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2023-30 

Głos zabrała Skarbnik - Joanna Andruk. Poinformowała, iż dane ujęte w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2023-30 są zgodne z danymi ujętymi  

w uchwale w sprawie zmian w budżecie gminy Rajgród na rok 2023. Natomiast dwie istotne 

zmiany z załącznika przedsięwzięć to: 1. Dodaje się kwotę 4700zł. na dofinansowanie 

zadania pn. „Budowa drogi dla pieszych i rowerów w m. Czarna Wieś w Gminie Rajgród”, 

oraz 2. W celu rozstrzygnięcia postępowania przetargowego o udzielenie zamówienia 

publicznego dotyczącego zadania pod nazwą: „Przebudowa ul. Zabród w Rajgrodzie” 

objętego dofinansowaniem z Rządowego Funduszu Polki Ład, Gmina musi zwiększyć środki 

przeznaczone na sfinansowanie zamówienia o 766.500 zł. w związku z powyższym dokonuje 

się zmian w tym zakresie w załączniku przedsięwzięć. Kwota zostanie również ujęta w 

uchwale budżetowej na 2024 rok.  

 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr LXIX/450/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2023-30. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr LXIX/450/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku w 

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2023-30. 

 

d) udzielenia z budżetu Gminy Rajgród na 2023 r. pomocy rzeczowej miastu Równe w 

Ukrainie 

Głos zabrał Sekretarz – Piotr Milewski. Projekt tej uchwały jest wynikiem wniosku, z którym 

wystąpił do UM Powiat Grajewski, nawiązującego do prośby dyrektora Komunalnego 

Przedsiębiorstwa Niekomercyjnego „Szpital Miejski Nr 2” Równieńskiej Rady Miejskiej. Na 

podstawie tej uchwały gmina udziela pomocy rzeczowej miastu Równe na Ukrainie w 

wysokości 4000 zł, będą to zakupione środki ochrony osobistej oraz żywności. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr LXIX/451/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku w sprawie 

udzielenia z budżetu Gminy Rajgród na 2023 r. pomocy rzeczowej miastu Równe w Ukrainie 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr LXIX/451/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku w 
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sprawie udzielenia z budżetu Gminy Rajgród na 2023 r. pomocy rzeczowej miastu Równe w 

Ukrainie. 

 

e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Głos zabrała Skarbnik  - Joanna Andruk.: w związku z obwieszczeniem Ministra Finansów z 

dnia 12.10.2023r. w sprawie stawek minimalnych podatku od środków transportowych 

obowiązujących w 2024 r. rada podjęła decyzję o podniesieniu stawek obowiązujących w 

naszej gminie o 15%. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr LXIX/452/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr LXIX/452/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku . 

 

f) zwolnień z podatku od nieruchomości. 

Głos zabrała Skarbnik: ostatnia uchwała z 2019r. zawierała trzy punkty w przypadku których 

następowały zwolnienia przedmiotowe. Na chwilę obecną nie mają zastosowania dwa z tych 

punktów, dlatego rada podjęła decyzję o wykreśleniu tych dwóch punktów i pozostawieniu 

jednego. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr LXIX/453/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku w sprawie 

zwolnień z podatku od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr LXIX/453/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku . 

 

g) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku 

letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno – wypoczynkowe. 
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Głos zabrał Sekretarz: ryczałt od takich nieruchomości nie zależy od ilości śmieci oraz od 

okresu przebywania na takich nieruchomościach letniskowych. Na rok 2023 wynosił 206 

złotych, natomiast na podstawie Ustawy o Utrzymaniu Czystości i Porządku w Gminach, 

opłata naliczana jest w wysokości 10% na podstawie rozporządzenia Prezesa GUS o 

wysokości miesięcznego dochodu rozporządzalnego, który wynosi 2249 zł miesięcznie w 

2023r. dlatego na tej podstawie zaproponowana jest stawka w wysokości 224 zł. od 

nieruchomości. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr LXIX/454/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku w sprawie 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku 

letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno – wypoczynkowe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr LXIX/454/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku. 

 

h) ustalenia stawki opłaty za pojemnik/worek od właścicieli nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy. 

Głos zabrał Sekretarz: tu również podwyższone zostają stawki i tak:  

Za worek/pojemnik o pojemności 120 litrów – z  26 zł na 28 zł. 

Za pojemnik o pojemności 1100 litrów – z 245 zł na 256 zł. 

Natomiast za KP7 obecnie 1563 zł a nowa stawka to 1633 zł 

Stawki będą obowiązywały od 01.01.2024r. 

Nie będzie podwyżek dla mieszkańców Gminy. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr LXIX/455/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku w sprawie 

ustalenia stawki opłaty za pojemnik/worek od właścicieli nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr LXIX/455/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku . 
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i) rocznego programu współpracy Gminy Rajgród z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie. 

Głos zabrał Sekretarz – projekt uchwały jest przyjmowany każdego roku, jest to prawny 

obowiązek. W tym roku proponujemy, aby w 2024 roku skupić się na trzech sferach 

działalności organizacji pożytku publicznego: 1 – podtrzymywanie i upowszechnianie tradycji 

narodowej, pielęgnowanie polskości, rozwój świadomości narodowej, obywatelskiej i 

kulturowej – środki na pułapie 12 000 zł. 

2 – przeciwdziałanie uzależnieniom i patologiom społecznym – kwota 55 000 zł. 

3 – porządek i bezpieczeństwo publiczne – kwota 7000 zł. 

Projekt podlegał konsultacjom społecznym. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr LXIX/456/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku w sprawie 

rocznego programu współpracy Gminy Rajgród z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr LXIX/456/23 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 24 listopada 2023 roku. 

 

Ad.6. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący nie stwierdził żadnych wniosków. 

 

Ad.7. Sprawy różne. 

Sekretarz – Piotr Milewski wspomniał, iż w środę na komisjach przedstawiony został wniosek 

radnych miasta Toszek w sprawie poparcia w sejmie dla ich petycji. Odczytał treść 

stanowiska RM w Rajgrodzie.  

Przewodniczący rady poddał stanowisko pod głosowanie. 

Radni jednogłośnie poparli stanowisko. 

 

Burmistrz poinformował, że z dniem 13 listopada Pani Anna Arciszewska objęła stanowisko 

zastępcy dyrektora DK w Rajgrodzie podczas jej nieobecności. Wspomniał też o planach 

połączenia Biblioteki Publicznej w Rajgrodzie z DK w jedną instytucję. Zaprosił też na 
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spotkanie opłatkowe 20.12.2023r. o godz. 13:00 w ZSP w Rajgrodzie. Komisje tego samego 

dnia o godz. 10:00. Sesje 28.12.2023. o godz. 10:00. 

Radny Matysiewicz zapytał kiedy będzie spotkanie w sprawie pomostu wędkarskiego? 

Sekretarz odpowiedział, że nie można z nimi nawiązać żadnego kontaktu. 

Przewodniczący Marek Bućko poinformował, iż wpłynęły z Urzędu Skarbowego uwagi do 

złożonych oświadczeń majątkowych. Dodał, aby radni przy następnym składaniu oświadczeń 

uwzględnili przesłane uwagi. 

 

Ad.8. Zakończenie obrad 

O godzinie 12:30 przewodniczący zamknął obrady LXIX sesji RM. 

 

 

 

Protokołowała 

Natalia Pogorzelska 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marek Bućko 

 


